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نعمتی سومین خرید تابستانی پرسپولیس
نعمتــی بــا قــراردادی 3 
ساله به پرســپولیس پیوست. 
بــه گــزارش فوتبالــی، علی 
نعمتی مدافع فصل گذشــته 
شهرخودرو)پدیده( پس از کش 
و قوس فــراوان بالاخره قرارداد 
رســمی خود را با پرسپولیس 
امضاء کرد تا به عنوان سومین 
خرید قرمزها در فصل نقل و انتقالات معرفی شــود. این بازیکن که روز گذشــته با 
مشکل خط خوردگی در برگه فسخ قراردادش مواجه شده بود پس از اینکه دیروز با 
حضور در دفتر مالک باشــگاه خودرو در تهران آن را اصلاح کرد مجدد راهی باشگاه 
پرسپولیس شــد و قراردادش را با این باشــگاه به صورت رسمی امضا کرد. مدافع 
جوان فصل گذشــته باشگاه شهرخودرو )پدیده( که از دوره برانکو ایوانکوویچ و بعد 
از آن یحیی گل محمدی موردتوجه پرسپولیس قرار گرفته بود، در شرایطی به تیم 
جدیدش پیوست که همانند فصول گذشته با مشکل دریافت رضایتنامه مواجه شده 
بود. از قرارداد نعمتی با پدیده مشهد یک فصل دیگر باقی مانده بود و مهدی رحمتی 
حاضر نمی شد رضایت نامه این بازیکن را با مبلغ پایین تری برای پرسپولیس صادر 
کند اما تغییراتی که در تیم مشهدی رخ داد و باعث بازگشت فرهاد حمیداوی به این 
تیم شد، باعث شد که نعمتی بتواند موافقت مالک باشگاه شهرخودرو را برای صدور 
رضایتنامه اش بگیرد تا مشــکلی برای پیوستن به پرسپولیس نداشته باشد. نعمتی 
سومین بازیکنی است که طی چند وقت اخیر از شهرخودرو راهی پرسپولیس شده 
و قرمزها پیش از این میلاد ســرلک و فرشــاد فرجی را هم از این تیم گرفته بودند. 
نکته مهم اینکه پرسپولیس در ماههای گذشته برای رضایت نامه بازیکنان جدیدش 
رقمی پرداخت نکرده و از آنها خواسته که خودشان رضایتنامه شان را بگیرند و حالا 
این فرمول برای علی نعمتی هم جواب داد و این بازیکن موفق شد رقم رضایت نامه 
7 میلیاردی را که مهدی رحمتی ابتدا تعیین کرده بود پس از مذاکره به 3 میلیارد 
برساند. بازیکن جدید تیم فوتبال پرسپولیس می گوید امیدوار است سرباز خوبی برای 
این تیم باشد.  علی نعمتی درباره وضعیت پیوستنش به پرسپولیس، اظهار کرد: خدا 
را شــاکرم که این اتفاق رخ داد. در نیــم فصل دوم به دنبال این بودم که این اتفاق 
رخ بدهد. از باشگاه شهر خودرو که زحمت کشیدن این اتفاق رخ بدهد. از کادر فنی 
پرسپولیس هم تشکر می کنم به من اعتماد داشتند. پرسپولیس یکی از باشگاه های 
بزرگ ایران است که پنج قهرمانی پیاپی در کارنامه دارد. تلاش می کنم سرباز خوبی 
برای پرسپولیس باشــم. وی درباره دریافت رضایت نامه خود از باشگاه شهر خودرو 
هم گفت: مبلغی مطرح بود اما نقدی پرداخت کردم و خانه ام را هم فروختم تا برای 
رضایت نامه کارهایم انجام شــود و مبلغ هم نسبتا بالا است. او درباره این که مهدی 
رحمتــی راضی به جدایی بازیکنان تیمش هم نبود هم گفت: به آقای رحمتی حق 
می دهم. اگر چند بازیکن جدا می شدند تیم بهم می ریخت. بازی کردن در پرسپولیس 
ســخت است و خوشحالم کنار بازیکنی مثل ســید جلال حسینی بازی می کنم و 
امیدوارم  بتوانم از تجربیات ایشان استفاده کنم. آقای گل محمدی بهترین مربی ایران 
است و امیدوارم بتوانم شاگرد خوبی برایشان باشم. نعمتی درباره اینکه گفته شده بود 
حاضر است کلیه خود را بفروشد تا به پرسپولیس بپیوندد، گفت: این نقل قول درست 

نیست. اما حاضر بودم هر کاری انجام بدهم تا  به پرسپولیس بپیوندم.

لغو دور نخست رقابت های انتخابی تیم ملی بوکس  
کرونایی  محدودیت هــای 
باعث لغو شــدن دور نخست 
تیــم  انتخابــی  رقابت هــای 
ملی بوکس شــد. بــه نقل از 
فدراســیون بوکــس، دور اول 
رقابت هــای انتخابی تیم ملی 
بوکــس قــرار بــود، از پنجم 
شهریور برگزار شود که به علت 
محدودیت های کرونایی این مسابقات لغو شد. اما با توجه به ضرورت آغاز تمرینات 
تیــم ملی برای حضور پرقدرت در رقابت های قهرمانــی جهان، اردوی این تیم از 
۱۵ شهریور آغاز می شود. علیرضا استکی سرمربی تیم ملی بوکس بزودی اسامی 
دعوت شــدگان به اردو را اعلام می کند و در خصــوص اوزانی که نیاز به برگزاری 
رقابت های انتخابی دارند، تصمیم گیری خواهد شــد. ملی پوشان بوکس باید برای 

رقابت های جهانی که از چهارم آبان در صربستان برگزار می شود، آماده شوند.

ازبکستان، میزبان مسابقات هندبال قهرمانی جوانان آسیا  
کنفدراسیون هندبال ایران 
ازبکستان را به عنوان میزبان 
دختران  قهرمانی  مســابقات 
جوان آســیا معرفی کرد. به 
گزارش خبرنــگار خبرگزاری 
صدا و ســیما، شــانزدهمین 
دوره از مســابقات هندبــال 
آسیا  جوان  دختران  قهرمانی 
از ۲3 بهمن تا ۲ اســفند برگزار می شود که کنفدراسیون آسیا اکنون ازبکستان 
را به عنوان میزبان این رقابت ها اعلام کرد. البته پیش از این کنفدراسیون آسیا 
تاریخ برگزاری مسابقات را اعلام کرده بود، اما میزبان این مسابقات مشخص نبود. 
همچنین نهمین دوره از مسابقات قهرمانی آسیا دختران نوجوان نیز از ۲۹ آبان 
تا ۸ آذر به میزبانی قزاقستان انجام خواهد شد.  تیم ملی هندبال دختران جوان 
ایران زیر نظر کادر فنی متشــکل از نشمین شافعیان سرمربی، عزت اله رزمگر 
مدیرفنی، مهسا معتمدی و اعظم پره مربی و فاطمه جعفری فیزیوتراپ تمرینات 

خود را آغاز کرده اند و خود را برای این مسابقات آماده می کنند.

پدیده  مسجد سلیمان به گل گهر پیوست
فصــل  جــوان  مهاجــم 
گذشته نفت مسجد سلیمان 
پیوست.   گل گهر سیرجان  به 
ایســنا، ساســان  به گزارش 
حسینی، مهاجم فصل گذشته 
نفــت مســجد ســلیمان با 
قراردادی دو ساله به گل گهر 
سیرجان پیوست. حسینی ۲۲ 
ســاله فصل گذشته عملکرد خوبی در نفت مســجد سلیمان داشت و با این که 
تیمش نتایج خوبی کســب نکرد، توانســت ۸ گل به ثمر برساند و خودش را به 

عنوان یکی از پدیده های لیگ برتر مطرح کند.

آقای گل لیگ یک به ذوب آهن پیوست
مهاجم فصل گذشته خیبر خرم آباد 
به ذوب آهن پیوست.  به گزارش ایسنا، 
عارف رستمی، مهاجم فصل گذشته 
تیم فوتبــال خیبر خرم آبــاد با عقد 
قراردادی به مــدت یک فصل به تیم 
ذوب آهن اصفهان پیوســت. او سابقه 
حضــور در تیم های جوانــان و امید 
ســایپا، نیروی زمینــی تهران و خیبر خرم آباد را در کارنامــه خود دارد و در فصل 
گذشــته لیگ یک عنوان آقای گلی را به دست آورده بود. هم چنین پوریا پورعلی، 
هافبک فصل گذشته فجر سپاسی با عقد قراردادی دو ساله به جمع شاگردان مهدی 
تارتار اضافه شــد. مرتضی خراسانی، مهاجم فصل گذشته بادران تهران نیز با عقد 

قراردادی به مدت یک فصل به تیم ذوب آهن اصفهان پیوست.

پس از جلسه با مدیرعامل
رشید مظاهری از استقلال جدا شد 

دروازه بان تیم فوتبال استقلال پس از مذاکره با مسئولان این باشگاه قراردادش 
را فســخ کرد.  به گزارش خبرنگار مهر، رشــید مظاهری دیروز سه شنبه پس از 
حضور در باشــگاه استقلال با مسئولان این باشــگاه به توافق نرسید و قراردادش 
را فســخ کرد. این دروازه بان در شرایطی از تیم آبی تهران جدا شد که یک فصل 
دیگر با آبی پوشــان قرارداد داشــت. مظاهری که پیش از این با مسئولان باشگاه 
جلسه ای را برگزار کرده و امیدوار بود در این تیم بماند، پس از آنکه استقلال قرارداد 
سیدحسین حسینی را دو سال دیگر تمدید کرد، تصمیم گرفت از جمع آبی پوشان 

جدا شود. از سپاهان به عنوان مقصد بعدی رشید مظاهری نام برده می شود.

اخبار کوتاه

بــا اعلام رئیس فدراســیون فوتبال تیــم ملی فوتبال 
کشــورمان، پس از دو سال در ورزشــگاه آزادی تهران به 

مصاف حریفان خواهد رفت.
به گزارش ســایت رسمی فدراســیون فوتبال، شهاب 
الدیــن عزیزی خــادم در خصوص برنامه هــای تیم ملی 
فوتبال گفت: به لطف خدا و دعای خیر مردم اتفاق مهمی 
که پس از ســالها افتاد و به حقمان رســیدیم تا نخستین 
بازی را مقابل سوریه در تهران میزبان باشیم که می تواند 
کمک زیادی به مســیر صعود باشــد و آن حقی که باید 
برای فوتبال ایران لحاظ می شد، بالاخره پس از چند سال 

محقق شد.
وی در ادامه اضافه کرد: با برنامه ریزی های فشــرده و 
علمی در دور جدید فدراسیون و رویکرد همکاری گرایانه 
ای کــه وجود دارد، تلاش زیــادی در این خصوص انجام 
شــد. همچنین از سازمان صدا و سیما که همکاری بسیار 
خوبی در این زمینه با ما داشت تشکر می کنم. ستاد ویژه 
ای برای آماده ســازی جام جهانی تشــکیل دادیم که به 
نمایندگی از سازمان صدا و سیما هم آقای فروغی در این 
ستاد حضور دارند. امیدواریم افراد دیگری از دولت نیز به 

ستاد اضافه شوند. فوتبال جلوه اتحاد ملی ماست.
رئیس فدراسیون گفت: تمام کارهای ویزای تیم سوریه 
برای حضور در تهران انجام و تحویل وزارت خارجه شــده 

و روز دوشــنبه 3٠ آگوســت تیم ســوریه وارد می شود. 
همچنین ناظران و تیم داوری نیز به تهران سفر می کنند. 
همه چیز برای بازی با ســوریه برنامه ریزی شده و آماده 
اســت. نکته مهمی باید به آن اشاره کنم این است که در 
فرایند و پروســه این میزبانــی دیدیم که هر موقع با نیت 

خالص کنار هم و همدل باشــیم، موفق می شــویم. امروز 
شــاهد نمایش وفاق در کشــور بودیم و پس از چند سال 
میزبانی بازگشت و امیدواریم زمینه ساز میزبانی های دیگر 
فراه شود. فضای ســنگین کووید ۱۹ دامن گیر کل جهان 
شــده و می بینیم احتمال دارد رقابت های مقدماتی جام 

جهانی در آمریکای جنوبی به کشــورهای دیگری انتقال 
یابــد. اما برنامه ریزی بازی ســوریه انجام و کارهای لازم 

ساماندهی شده است، اما از فردا بی خبریم.
عزیزی خادم در ادامه در خصوص حضور تماشــاگران 
در مســابقاتی که به میزبانی ایران برگزار می شود، اظهار 
داشــت: با afc وارد تعامل خوبی شــدیم. به هرحال این 
نهــاد نیز الزامات خاص خودش را دارد و باید با یک رفتار 
تعاملی، هماهنگی با این نهاد بالادستی و نیز سازمان های 
داخلــی، کار را پیش ببریم تا رضایت افکار عمومی فراهم 
شود. بازی اول در پیش است و همه کارها برای انجام در 
تهران انجام شده اســت. درباره حضور تماشاگران، بازی 
اول را بعیــد می دانــم، اما بعد از آن باید به دوحه ســفر 
کنیم و بازی ســوم در امارات و بــازی چهارم مقابل کره 
جنوبی اســت و احتمالا بتوانیم کســانی که واکسن زدند 
را بــا کارت ویژه اجــازه ورود بدهیــم. امیدواریم موجب 
خشنودی و خوشحالی مردم شویم که بزرگترین سعادت 
دنیوی و اخروی اســت. رئیس فدراسیون در پایان گفت: 
یار دوازدهم تاکید رئیس ســازمان صدا و سیما بود و قرار 
شد سازمان و رسانه ها برنامه ریزی مبسوطی داشته باشند. 
از رســانه هایی که تیم ملی را مــورد تکریم قرار می دهند 
باید تشــکر کنم. همه باید وظایف مان را برای خشنودی 

مردم پیش ببریم.

ملی پوشان مچ اندازی ایران در بخش تیمی بزرگسالان 
و در مجموع رده های ســنی، عنوان ســوم آسیا را به خود 

اختصاص دادند
به گزارش خبرگــزاری خبرآنلاین، در پایان نوزدهمین 
دوره رقابتهای مچ اندازی قهرمانی آســیا در قزاقســتان، 
تیم ایران در بخش تیمی بزرگسالان و در قسمت مجموع 
صاحب عنوان ســوم این رقابتها شــد. در این رقابتها ملی 
پوشان کشــورمان در قسمت بزرگسالان صاحب 3 نقره و 

۱3 برنز شدند.
در رقابتهای دســت چــپ بزرگســالان و در وزن ۶٠ 
کیلوگرم بانوان آرزو حســینی به مقام ســوم دست یافت. 
مریــم مهران فرد در 7٠ کیلوگرم عنوان دوم را از آن خود 
کرد و رویا مهبودی در ۹٠ کیلوگرم ســوم شد. همچنین 
ســونیا امیر شــقاقی در ۹٠+ کیلوگرم صاحب مقام دوم و 

مدال نقره مسابقات شد.
در بخش مردان هم سعید رحمانی در 7٠ کیلوگرم دوم 
شد واحسان طاطاری در  ۸۵ کیلوگرم، وحید جعفری در 
۱٠٠ کیلوگرم و ابوالفضل عبدالمالکی در ۱۱٠+ کیلوگرم 
عنوان ســوم و مدال برنز مســابقات را به خود اختصاص 
دادند. در رقابتهای دســت راســت بزرگسالان و در بخش 

بانوان، آرزو حســینی در ۶٠ کیلوگرم، مریم مهران فرد در 
7٠ کیلوگرم، ماهرخ ســادات احمدپناه در ۸٠ کیلوگرم و 
سونیا امیرشــقاقی در ۹٠+ کیلوگرم صاحب عنوان سوم و 
برنده مدال برنز شدند. در بخش مردان نیز سعید رحمانی 
در 7٠ کیلوگرم، بابک فرج اللهی در ۸٠ کیلوگرم، احسان 
طاطاری در ۸۵ کیلوگرم، احمد خراسانی در ۱٠٠ کیلوگرم 

چهار عنوان سومی و مدال برنز کسب کردند.
بــا این نتایــج ایران بــا ۱۶ مدال و پــس از تیمهای 
قزاقستان و ازبکستان عنوان ســوم بزرگسالان آسیا را به 

خود اختصاص داد.
همچنین در دســته مستر، بانوان ایران موفق به کسب 
چهار طلا، دو نقره و دو برنز شدند. این عناوین توسط مریم 
مهران فرد، ماهرخ ســادات احمدپناه، سونیا امیرشقاقی و 
رویا مهبودی به دســت آمد. در مســتر آقایان هم پرویز 

زارعی دو برنز به دست آورد.
در بخش نوجوانان نیز بهار بدیعی دو نقره دست راست 
و دست چپ وزن 7٠ کیلو را به خود اختصاص داد. بدیعی 
همچنین توانست در رده ســنی جوانان مدال برنز دست 
راست و در رده ســنی امید نیز مدال برنز دست راست از 
آن خود کند. بابک فرج الهی هم در وزن ۸٠ کیلوگرم رده 

ســنی امید عنوان سوم بخش دســت راست را از آن خود 
کرد. به این ترتیب ایران در رده بندی تمامی رده های سنی 
بــا ۴ مدال طلا، 7 مدال نقــره و ۲٠ مدال برنز و مجموع 

3۱ مدال در جایگاه ســوم آســیا قرار گرفت. قزاقستان و 
قرقیزســتان توانســتند به ترتیب عناوین قهرمانی و نایب 

قهرمانی آسیا را از آن خود کنند.

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان گفت: از زحمات 
کادرفنی قبلی تشکر و برای آغاز کار در جایگاه سرمربیگری 
تیم  ملی از تمامی بزرگان کشتی کشورمان رخصت می طلبم. 
پژمان درستکار سرمربی تیم  ملی کشتی  آزاد کشورمان، در 
گفت  وگو با روابط عمومی فدراســیون کشتی، در خصوص 
حضورش در جایگاه ســرمربیگری تیم  ملی اظهار داشــت: 
ابتدا باید از زحمات کادرفنی قبلی تشکر کرده و برای آغاز 
کار در جایگاه سرمربیگری تیم  ملی از تمامی پیشکسوتان 
و بزرگان کشــتی کشورمان و تمام کســانی که قبل از من 
این مســئولیت را بر عهده داشته اند رخصت بطلبم. از تمام 
بزرگان و پیشکسوتانی که طی روزهای اخیر تماس گرفته و 
اظهار لطف کردند، نیز تشکر می کنم و امیدوارم بتوانم گام 

مثبتی در راه اعتلای کشتی کشورم بردارم.
ســرمربی تیم  ملی کشتی  آزاد در خصوص برنامه هایش 
جهت پیشبرد اهداف و منافع کشتی در رویدادهای پیش رو 
تصریح کرد: ضمن اســتفاده از تمــام ظرفیت ها، به چرخه 
انتخاب ملی پوشــان پایبند خواهم بود. با توجه به اعتقادی 
که به چرخه انتخاب ملی پوشان دارم، قاعدتا انتخاب و اعزام 
ملی پوشان به مسابقات مختلف را طبق چرخه پیش خواهم 
برد تا حقی از کســی ضایع نشود و بهترین نفرات انتخاب 
شوند. از طرفی معتقدم که سرمربی تیم  ملی نباید هر دفعه 
برای هر مسابقه بخش زیادی از وقت و انرژی خود را صرف 
انتخاب ملی پوشــان و چیدمان تیم کند، بلکه همین وقت 
و انرژی باید صرف مســائل فنی شــامل آنالیز، کار بر روی 
مــوارد تکنیکی و تاکتیکی، بالا بردن آمادگی جســمانی و 
ارتقاء فاکتورهای روحی و روانی ملی پوشــان شــود. این را 
هــم بگویم که خودم را در همه امــور عقل کل نمی دانم و 
با اعتقاد به خرد جمعی، ســعی می کنم از متخصصان علم 
تمرین، آنالیز، تغذیه، بدنسازی و ... کمک و مشاوره بگیرم تا 
کار با کیفیت بهتری به سمت جلو حرکت کند. نفر چهارم 
رقابت های جهانی ۱۹۹۸ تهران در پاســخ به این سوال که 
با توجه به فاصله کوتاهــی که تا رقابت های جهانی ۲٠۲۱ 
نروژ باقی مانده است، چگونه ریسک قرار گرفتن در جایگاه 
ســرمربیگری تیم  ملی را پذیرفته است، گفت: قبول کردن 
مسئولیت ســرمربیگری تیم  ملی بزرگسالان در این برهه 
زمانی کار آســانی نبود و با توجه به فاصله بســیار کوتاهی 

که تا رقابت های قهرمانی جهان باقی مانده بود، هر کســی 
این مســئولیت را قبول نمی کــرد، اما رئیس و نایب رئیس 
فدراســیون تاکید داشتند با توجه به دغدغه ای که برای به 
اجرا درآوردن برنامه های بلندمدت و المپیکی دارند، ضروری 
اســت که با یک برنامه  دقیق و مــدون، کارم را در همین 
برهه حســاس زمانی آغاز کنم. البته باید بگویم که با وجود 
تاکید رئیس فدراسیون برای قرار گرفتن در این جایگاه در 
همیــن برهه زمانی، اما تصمیم گیری در چنین شــرایطی 
واقعا ســخت بود و ابتدا چند روز فرصت خواســتم تا تمام 
جوانب را بســنجم. در نهایت با توکل به خداوند و با عهدی 
که سال هاست با خودم بسته ام مبنی بر اینکه هر جا کشتی 
به وجودم نیاز داشته باشــد، مانند یک سرباز در خدمتش 
باشــم، به این دعوت پاسخ مثبت دادم و امیدوارم بتوانم در 
راه پیشــرفت این ورزش پرافتخار قدم بردارم. درستکار در 
خصوص چگونگی انتخاب اعضای کادرفنی اظهار داشــت: 
کادرفنــی را طوری انتخاب کردیم کــه بتوانند تمام اوزان 
را پوشــش فنی بدهند. در واقع این نکته بسیار مهم است 
کــه افرادی در این جایگاه قرار بگیرند که در اوزان مختلف 
قابلیت زیر و رو شدن با ملی پوشان را داشته باشند تا برخی 
زوایای کشــتی را به بهترین شــکل ممکن به ملی پوشان 
منتقل کنند. ضمن احترام به همه ی مربیان عزیز، معتقدم 
افرادی که انتخاب شدند توانایی کمک به تیم ملی را دارند، 
زوایای مختلف کشــتی را می شناســند و ضمن اشراف به 
کشــتی روز دنیا در امور فنی حرف های زیادی برای گفتن 
دارنــد و می توانند به صورت میدانی به تیم کمک کنند. از 
طرفی نگاه من به مربیان تیم  ملی این نیست که صرفا یک 
ســوت و کرنومتر به دست بگیرند و در مسابقات هم با یک 
حوله کشتی گیران را تر و خشک کنند. مربی تیم  ملی یک 
جایگاه پراهمیت است و مربیانی که در چنین جایگاهی قرار 
می گیرند باید در امور فنی و آنالیز هم بتواند به ســرمربی 
کمک کند و اجازه مانور و ارائه توانمندی های خود را داشته 
باشد. وی تصریح کرد: آقایان میرعمادیان، امینی و آقاجانی 
را به دلیل عملکرد مثبت در تیم  ملی جوانان به رده ســنی 
بزرگسالان دعوت کردیم. این نکته هم گفتنی است که برای 
اولیــن بار از 3 مربی مازندرانی در بدنه کادرفنی اســتفاده 
شده اســت، چرا که این حق اســتان مازندران است که با 

وجود تعداد زیادی ملی پوش، ســهم بیشتری هم از مربیان 
تیم  ملی داشته باشد. استان مازندران سال هاست که بحش 
اعظمی از بار کشــتی کشور را به دوش می کشد و حضور 3 
مربی از این استان در کادرفنی حق آن هاست. از طرفی این 
اعتقاد شــخصی بنده و اعتقاد فدراسیون کشتی است که 
باید در کالبد مربیگری تیم  ملی روح تازه ای دمیده شــود 
و فرصــت در اختیار افراد جوان و آینده دار هم قرار بگیرد. 
ملی پوش کشتی  آزاد کشورمان در المپیک ۲٠٠٠ سیدنی 
در خصــوص برنامه هایش برای آماده ســازی ملی پوشــان 
جهت اعزام به رقابت های جهانی ۲٠۲۱ نروژ خاطرنشــان 
کرد: شرایط بســیار سخت است، چرا که برای اولین بار در 
طول تاریخ مسابقات جهانی با این فاصله زمانی کوتاه نسبت 
به المپیک و در همه اوزان برگزار می شــود. از طرفی بحث 
ریــکاوری و بازگرداندن کشــتی گیران به فرم ایده آل بدنی 
و همچنین رســاندن آن ها به نقطه ایده آل روحی و روانی 
مطرح اســت و از طرفی دیگر با سه گروه کشتی گیر که هر 
گروه شرایط خاص خود را داشت مواجه هستیم. گروه اول 
از کشــتی گیرانی هستند که در المپیک به میدان رفته اند، 
گروه دوم همین چند روز پیش در رقابت های جوانان جهان 
به روی تشک رفتند و گروه سوم هم باید در انتخابی کشتی 
بگیرنــد و طبیعتا نمی توانیم با این ســه گروه که هر کدام 
شرایط خاص خودشان را دارند، به یک اندازه فشار بیاوریم.

وی تصریح کرد: مواجه شــدن با سه گروه خاص باعث 
شده بود تا ندانیم که دقیقا کجای کار قرار داریم و وضعیت 
جسمانی و میزان آمادگی کشتی گیران در چه مرحله ای قرار 
دارد. به همین دلیل ابتدا از دعوت شــدگان تست آمادگی 
جســمانی گرفته شــد تا میزان آمادگی هر نفر به صورت 
جداگانه به دســت بیاید و برنامه تمرینی برای هر کدام از 
این سه گروه را به صورت بسیار دقیق و حساب شده تا روز 
برگزاری رقابت های قهرمانی جهان طراحی کنیم. قطعا هر 
کسی که دستی بر آتش کشتی دارد، به خوبی این موضوع 
را می داند که طراحی تمرین برای سه گروه مختلف که هر 
کدام شرایط خاصی دارند، چقدر کار سخت و طاقت فرسایی 

است.
به همین دلیل با یک تیم قدرتمند و با علم بالا در زمینه 
طراحی تمرین ساعت ها نشستیم تا با یک برنامه ریزی دقیق 

بتوانیم کشتی گیران هر سه گروه را با در نظر گرفتن شرایط 
خاصی که دارند بــه یک فرم ایده آل جهت حضوری موفق 
در رقابت های پیش رو برســانیم. همچنین یک تیم بسیار 
قــوی در زمینه آنالیز در کنار تیم قرار گرفته اســت که به 
صورت بسیار دقیق نقاط ضعف و قوت ملی پوشان و حریفان 
آن ها را شناسایی می کند تا در رقابت های جهانی کشتی گیر 
حرکات حریف را بشناسد و بداند که هدف حریف از برخی 
حرکات چیست و اصطلاحا دست حریف را بخواند و اجازه 
پیاده سازی تاکتیک ها را به حریف ندهد و با این کار بتوانیم 

اشتباهات را به حداقل برسانیم.
دارنده مدال طلای آســیا در مواجهه با این موضوع که 
برخی اهالی کشــتی گفته اند درستکار تجربه کار کردن با 
ملی پوشــان را ندارد، گفت: در این خصوص باید بگویم که 
بارها در رقابت های لیگ، جام باشــگاه های جهان و میادین 
دیگر ملی پوشان گذشته و حال را تمرین داده و به عناوین 
قهرمانی در لیگ و جام باشــگاه های جهان رسیدیم. بدنه و 
شــاکله اصلی تیم  ملی هم از همین کشتی گیران تشکیل 
شده است و اتفاقا ارتباط اصولی، منطقی و خوبی بر اردوی 
تیم حاکم اســت. سرمربی تیم  ملی کشــتی  آزاد در پایان 
خاطرنشــان کرد: در پایان باید به حضور جوانان در ترکیب 
تیم اشــاره کنم. جوانانی که چندی پیــش در رقابت های 
جوانان جهان به روی تشــک رفته اند و علاوه بر خســتگی 
حضــور در ایــن رقابت ها، تجربــه چندانــی از حضور در 
میدان های بزرگ در رده ســنی بزرگسالان هم را ندارند و 
باید در همین مدت کوتاه از هر نظر آن ها را مهیای حضور 
در مســابقات جهانی کنیم. البته با همه این تفاســیر باید 
بگویــم که به توانمندی جوانان اعتقــاد دارم و می دانم که 
پتانسیل بالایی برای موفقیت در رقابت های پیش رو دارند. 

تأثیر میزبانی ایران در مقدماتی جام جهانی فوتبال

مچ اندازان ایران روی سکوی سوم قاره کهن ایستادند

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد:

به چرخه انتخابی تیم ملی پایبند خواهم بود

مدیرعامل باشگاه اســتقلال می گوید مذاکره او با جواد 
نکونام شایعه است. 

به نقل از باشگاه استقلال، احمد مددی، مدیرعامل این 
باشــگاه، در خصوص مهدی قایدی گفــت: حدود ۱٠ روز 
مذاکرات فشــرده با مقامات باشگاه شباب الاهلی امارات را 

بر اســاس تصمیم و مصوبه هیات مدیره محترم و با تایید 
فرهاد مجیدی، سرمربی تیم فوتبال استقلال، در یک فضای 
کاملا حرفــه ای برگزار کردیم. حقیقت امر این اســت که 
مهدی قایدی خیلی تمایل داشــت کــه در فضای جدید و 
خارج از ایران به فوتبالش ادامه دهد اما من هم می خواستم 

منافع باشگاه استقلال در این قضیه رعایت شود و به همین 
دلیل مذاکرات خود را با باشــگاه الاهلی خیلی جدی ادامه 
دادیم. رقم قرارداد انتقال قایدی را نمی توانم بیان کنم چون 
محرمانه اســت اما فکر می کنم یکــی از بالاترین رقم ها در 
فوتبال ایران اســت. از طرفی لازم می دانم دوباره یاد آوری 
کنم که خود مهدی هم دوســت داشت در خارج از کشور 
ادامه دهد و به نظرم فرصت مناســبی بــود تا این بازیکن 
زمانی ترانسفر شود که برای باشگاه استقلال هم عایدی قابل 

توجهی داشته باشد.
مدیرعامل اســتقلال در ادامه و در واکنش به شــایعات 
مطرح شده درباره ارقام پیشــنهادی به قایدی عنوان کرد: 
توصیــه من این اســت که رویا پردازی را کنــار بگذاریم و 
در واقعیت کار کنیم. اســناد و نامه های ارســالی به باشگاه 
مشــخص و قابل بررسی اســت اما عده ای به دروغ مدعی 
پیشنهادهای عجیب هستند که از آن ها می خواهم اسناد آن 
را منتشر کنند و در غیر این صورت باید پاسخگوی تشویش 

اذهان عمومی در مراجع مربوطه باشند.
وی درباره بازیکنان جذب شــده به استقلال هم افزود: 
ما بر اســاس لیست آقای مجیدی تا الان بازیکنان را جذب 
کرده ایم و با برخی از بازیکنان هم تمدید کرده ایم که حتماً 
هواداران در جریان قــرار گرفته اند. مذاکرات ما با بازیکنان 
مختلف که در لیست آقای مجیدی هستند ادامه دارد و نامه 

نگاری های مربوطه هم درباره آن ها شده است و امیدوارم در 
روزهای آینده هم بتوانیم بازیکنان مد نظر ایشــان را جذب 

کنیم.
مدیرعامل اســتقلال در خصوص وضعیت گابریل پین 
دســتیار خارجی مد نظر فرهاد مجیدی هم صحبت کرد و 
گفــت: ما قرارداد آقای پین را بعــد از اصلاح موارد، مجدداً 
برایشان ارســال می کنیم اما حضور ایشان در ایران منوط 
به برداشته شدن قانون عدم جذب خارجی ها در لیگ ایران 
اســت. امیدوارم این قانون خیلی زود برداشته شود. در این 
رابطــه با آقایان کامرانی فر، محمــودزاده و بهاروند صحبت 
کــردم و همه آن ها گفتند که منتظر ابلاغ هیئت رئیســه 

فدراسیون فوتبال در این خصوص هستند. 
وی درباره تمدید قرارداد حسینی با استقلال هم گفت: 
به هرحال این بازیکن با اخلاق و خوش استیل استقلال به 
باشــگاه آمد و با ما توافق کرد. او در محیطی دوستانه با ما 

تمدید کرد و از او که فرزند استقلال است متشکرم.
مددی در پایان درباره شــایعه مذاکره اش با جواد نکونام 
گفت: این هم ساخته و پرداخته اذهان مریض است و بالاخره 
منافع عده ای در استقلال به هم خورده و هر روز یک حاشیه 
می سازند. آنقدر این شایعه مضحک است که نمی دانم دقیقا 
چه بگویم. امیدوارم فقط هوادارانمان حواسشــان نسبت به 

این دروغ پردازی ها جمع باشد و تحت تاثیر قرار نگیرند.

مدیرعامل باشگاه استقلال: 

مذاکره با نکونام یک شایعه مضحک است


